
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 408
Vil ministeren oplyse, hvor stor en andel af inddrivelsen af restancer til kom-
munerne, der er sat i bero, fordi skyldneren mangler betalingsevne? Desuden
bedes oplyst udviklingen i denne andels størrelse fra før SKAT overtog opga-
ven fra kommunerne og til i dag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Gitte Lillelund Bech (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. marts 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Gitte.Bech@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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